附錄— Appendix 1

公署組織架構 ORGANISATIONAL STRUCTURE

執行部 Operations Division

- 接受市民向私隱專員提出的投訴,並且 就投訴採取行動;
- 就涉嫌違反條例規定的事宜進行調查, 並且採取適當的跟進行動,以確保違例 者遵守條例的規定;及
- 就可能對個人資料私隱有所影響的事宜 提供意見。
- receiving and taking action on complaints lodged with the Commissioner;
- conducting investigations of suspected breaches of the Ordinance and taking appropriate follow-up actions to ensure compliance with its provisions; and
- providing advice on matters that may affect the privacy of individuals in relation to personal data.

審查及政策部 Compliance and Policy Division

- 處理市民及機構就條例提出的查詢;
- 對資料使用者涉嫌違反條例規定的行事 方式進行循規查察行動;
- 處理資料使用者提出的自動核對資料程 序申請;
- 就個人資料系統進行有關視察工作,以 及就如何進一步遵守條例規定,向資料 使用者提出建議;
- 就個人資料私隱問題制定政策立場;
- 就私隱專員擬發表意見的問題,進行比較研究及擬備立場書;及
- 協助草擬實務守則。

- dealing with general enquiries from members of the public and organisations concerning the provisions of the Ordinance;
- carrying out compliance checks in relation to practices of data users that might be inconsistent with the requirements of the Ordinance;
- handling applications from data users for approval of automated data matching procedures; and
- undertaking inspections of personal data systems and making recommendations to the data users concerned for improved compliance with the provisions of the Ordinance.
- developing policy positions on issues with respect to privacy in relation to personal data;
- undertaking comparative research and drafting position papers on such issues for publication by the Commissioner; and
- assisting in the preparation of codes of practices.

法律部 Legal Division

- 為公署各方面的工作提供法律意見並處理一切法律事宜;
- 監察與公署工作有關的海外資料保障法 律的發展;
- 檢討可能對個人資料私隱構成影響的現 行及建議中的香港法例並作出報告;
- 協助政府檢討《個人資料(私隱)條例》;及
- 代表私隱專員出席法庭及行政上訴委員會的聆訊。

- providing legal advice in respect of all aspects of the work of the PCPD and dealing with all legal matters;
- monitoring developments in overseas data protection laws insofar as they are relevant to the work of the PCPD;
- reviewing and reporting on existing and proposed Hong Kong legislation that may affect the privacy of the individual with respect to personal data;
- assisting the Government in review of the Personal Data (Privacy)
 Ordinance; and
- representing the Commissioner in any relevant court or Administrative Appeals Board hearings.

資訊科技部 Information Technology Division

- 就資訊科技發展對個人資料私隱的影響 進行研究及提供建議;
- 為資料使用者及資料當事人制定有關 使用資訊及通訊科技的一般指引及提 供培訓;
- 參與調查、循規查察和視察,以及就個人資料資訊系統的設計及保安提供 建議;
- 統籌科技發展常務委員會會議,並提供 秘書支援服務;及
- 管理公署內部的資訊系統。

- undertaking research into and advising on information technology developments that impact on personal data privacy;
- developing general guidelines and providing training for data users and data subjects in relation to the use of information and communication technologies;
- participating in investigations, compliance check and inspections, and advising on the design and security of information systems that hold personal data;
- coordinating and providing secretarial support to the Standing Committee on Technological Development; and
- · managing the internal PCPD information systems.

機構傳訊部 Corporate Communications Division

- 策劃及推行推廣及公眾教育活動;
- 為機構舉辦有關認識條例規定的研討會 及講座;
- 與傳媒及持份者建立良好關係及促進交流;及
- 處理新聞界的查詢並安排記者會。
- developing and implementing promotion and public education programmes;
- organising seminars and presentations for organisations to educate them on the requirements of the Ordinance;
- \bullet building and developing media and stakeholders relationship; and
- handling press enquiries and arranging press briefings.

行政部 Administration Division

- 制定並落實人力資源計劃;
- 提供辦公室管理及翻譯支援服務;
- 作為人力資源管理職能的一部分,就根據《公開資料守則》提出的查閱資料要求,及根據《個人資料(私隱)條例》提出的查閱資料要求,統籌公署的回覆;及
- 為個人資料(私隱)諮詢委員會提供統籌及 秘書支援服務。
- strategic planning and management of human resources;
- providing office administration and translation support;
- coordinating the office's responses to requests for access to information under the Code on Access to Information and data access requests under the PDPO as part of the human resource management function; and
- coordinating and providing secretarial support to the Personal Data (Privacy) Advisory Committee.

財務部 Finance Division

- 維護會計、工資管理及採購系統;及
- 提供財務支援,確保財務政策有效制定 及施行。
- maintaining the accounting, payroll and procurement systems;
- providing financial support by ensuring that financial policies are developed and administered effectively.

附錄二 Appendix 2

《2012年個人資料(私隱)(修訂)條例》的推廣及公眾教育活動(截至2013年10月31日) PROMOTIONAL AND PUBLIC EDUCATION ACTIVITIES FOR INTRODUCING THE PERSONAL DATA (PRIVACY) (AMENDMENT) ORDINANCE 2012 (THE "AMENDMENT ORDINANCE") AS OF 31 OCTOBER 2013

A. 修訂條文概覽 (除法律協助和直接促銷的相關條文外,大部分修訂條文於 2012年10月1日實施)
Overview of the Amendment Ordinance (Implemented on 1 October 2012, except the provisions regarding legal assistance and direct marketing regulation)

對象 Target Audience	活動 Activities
公眾 The general public	於2012年9月17及25日和10月18日舉行公開講座,介紹有關修訂。 The amendments were introduced in public seminars held on 17 and 25 September, and 18 October 2012.
	於2012年9月26日舉行新聞發佈會。 A media briefing was held on 26 September 2012.
	在香港電台製作、公署贊助的電視實況劇《私隱何價》介紹主要修訂內容。該劇集 於2012年9月26日起一連六個星期三在無線電視翡翠台播出,期間連續五星期在都 市日報刊登相關的五篇文章。
	The major amendments were introduced in the TV docu-drama series "Privacy Beyond Price" sponsored by the PCPD and produced by RTHK. The six episodes were broadcast from 26 September 2012 for six consecutive Wednesdays on TVB Jade Channel; together with a series of articles published for five consecutive weeks in Metropolis Daily.
	於公署網站及其他渠道由2012年10月1日起推出短片,介紹主要修訂內容。 (36,667 瀏覽人次) A short video introducing the major amendments was broadcast on PCPD website and other channels commencing 1 October 2012. (36,667 views)
	由2012年10月1日起,在定期舉辦的條例簡介公眾講座 (每月平均三場) 中介紹有關修訂。 The amendments were introduced in the introductory seminars organised for the public (average 3 seminars a month) commencing 1 October 2012.
	於2013年10月13日在香港電台節目「香港家書」介紹修訂內容。 Promotion through RTHK radio programme "Hong Kong Letter" was broadcast on 13 October 2012.

(續 continued)	
對象 Target Audience	活動 Activities
所有資料使用者	為政府決策局/部門(2012年9月10日)及以下主要商會安排講座:
All data users	● 香港中小型企業總商會(2012年9月5日)
	● 香港僱主聯會(2012年9月18日)
	● 香港總商會 (2012年10月5日)
	Talks were delivered to government bureaux/departments on 10 September 2012
	and major Chambers of Commerce, including:
	 Hong Kong General Chamber of Small and Medium Business (5 September 2012)
	• Employers' Federation of Hong Kong (18 September 2012)
	 Hong Kong General Chamber of Commerce (5 October 2012)
	發出資料單張:
	• 主要條文修訂的概覽(2012年9月26日)
	• 披露未經資料使用者同意而取得的個人資料的罪行(2012年9月27日)
	• 外判個人資料的處理予資料處理者 (2012年9月27日)
	Issuing of information leaflets:
	• "Overview of Amendments" (26 September 2012)
	• "Offence for Disclosing Personal Data Obtained without Consent from the
	Data User" (27 September 2012)
	• "Outsourcing the Processing of Personal Data to Data Processors" (27 September 2012)
	於2012年9月12日為保障資料主任聯會會員舉辦簡佈會。
	A briefing session was organised for members of the Data Protection Officers' Club on 12 September 2012.
	在2012年10月至2013年10月期間,應個別機構及政府部門邀請而安排的78個培訓 工作坊中重點介紹有關修訂。
	Highlights of the Amendment Ordinance were incorporated in the 78 in-house
	seminars conducted in response to requests from individual organisations and
	government departments (October 2012 to October 2013).
	在公署於2013年2月出版的通訊介紹有關修訂。
	The amendments were introduced in the PCPD newsletter in February 2013.
	在香港僱主聯會於2013年8月出版的通訊撰文介紹修例內容。
	An article featuring the amendments was contributed to the newsletter of
	Employers' Federation of Hong Kong in August 2013.

B. 重整直接促銷的規管機制(於2013年4月1日實施)

Revamping of direct marketing regime (Implemented on 1 April 2013)

對象 Target Audience

涉及收集及使用個人資料 作直接促銷活動的資料使 用者

Data users involved in the collection and use of personal data for direct marketing activities

活動 Activities

私隱專員為以下機構演講,簡介修訂後更嚴格的直銷活動規管機制:

- 香港投資基金公會(2013年2月6日)
- 香港美國商會(2013年3月22日)
- 國際商務委員會(2013年10月2日)

The enhanced regulations on Direct Marketing were introduced in the talks delivered by the Commissioner to:

- Hong Kong Investment Funds Association (6 February 2013)
- The American Chamber of Commerce in Hong Kong (22 March 2013)
- International Business Committee (2 October 2013)

於2013年1月15日向30間傳媒機構作簡佈,其後於印刷媒體上有十篇報道。 於2013年3月28日發出新聞稿,提醒資料使用者規管直接促銷的新機制於2013年 4月1日生效。

A media briefing was held on 15 January 2013, with 30 media attended. 10 feature articles were published in the print media.

A media statement was issued on 28 March 2013 to remind data users of the implementation of New Direct Marketing Regulatory Regime effective from 1 April 2013.

於2013年1月15日發出《直接促銷新指引》(備有印刷版及公署網站網上版)。

New Guidance on Direct Marketing was issued on 15 January 2013 (available both in print and on PCPD's website).

於2013年1月22日為保障資料主任聯會115名會員舉辦簡介講座。

An introductory seminar to 115 members of the Data Protection Officers' Club was held on 22 January 2013.

在2013年3月/4月於香港總商會、香港零售管理協會,及香港特許秘書公會的專業刊物/通訊刊登廣告。

Advertisements were placed in professional publications/newsletters of the Hong Kong General Chamber of Commerce, the Hong Kong Retail Management Association, and the Hong Kong Institute of Chartered Secretaries (March/April 2013).

對象 Target Audience

涉及收集及使用個人資料 作直接促銷活動的資料使 用者

Data users involved in the collection and use of personal data for direct marketing activities

活動 Activities

- 直接促銷的規管機制於2013年4月1日實施前,公署在1月至3月期間,舉辦12個直接促銷專業研習班。參加者包括保障資料主任、合規主任、法律人員、市務人員,以及來自銀行、保險、電訊及零售業的從業員和公、私營機構的人員,共有708人出席。
- 公署在2013年4月至10月,舉辦了共19個直接促銷專業研習班(平均每月2至 3次)。
- 公署邀請法律專業人士在2013年6月28日主講了一場行政人員工作坊「直接促銷活動 新條例下的最佳行事方式及指引」。
- 12 professional workshops on Direct Marketing were held from January to March 2013 before the enhanced regulations took effect on 1 April 2013. Participants included data protection officers, compliance officers, legal practitioners, marketing practitioners and executives from banking, insurance, telecommunications and retail, as well as the public and other private sectors. 708 participants enrolled.
- 19 professional workshops on Direct Marketing were held from April to October 2013 (Average 2 3 workshops per month).
- An Executive Workshop titled "Direct Marketing Activities Best Practices and Guidance on the New Law" was delivered by an external legal professional on 28 June 2013.

於2013年3月15日為逾100名香港零售管理協會的會員舉行講座。

A dedicated seminar for over 100 members of the Hong Kong Retail Management Association was held on 15 March 2013.

與香港貿易發展局及工業貿易署於2013年3月20日合作為中小企舉行講座,約150人 出席。其後於4月24日舉辦第二場以中小企為對象的講座,約200人參與。

In conjunction with Hong Kong Trade Development Council and Trade and Industry Department, one open seminar was held on 20 March 2013 targeting at SMEs. Over 150 people attended.

The second seminar was held targeting at SMEs on 24 April 2013. About 200 people attended.

於2013年3月27日為香港社會服務聯會及非政府組織舉行講座,約290人出席。 A dedicated seminar was held on 27 March 2013 targeting at the members of the Hong Kong Council of Social Service and NGOs. About 290 people attended.

對象 Target Audience

涉及收集及使用個人資料 作直接促銷活動的資料使 用者

Data users involved in the collection and use of personal data for direct marketing activities

活動 Activities

聯同香港生產力促進局在2013年5月6日舉辦以本地商會為對象的講座,超過140人 出席。

In conjunction with Hong Kong Productivity Council, an open seminar was held on 6 May 2013 targeting at local trade associations and SMEs. Over 140 people attended.

與香港零售管理協會合作推展零售業保障私隱活動,在2013年6月25日的啟動儀式 上簡介修訂如何加強規管直銷活動,超過150人出席。

In conjunction with Hong Kong Retail Management Association, an industry-specific campaign has been launched since 25 June 2013. A presentation on the highlights of the enhanced regulations on direct marketing was delivered at the Kick-off Ceremony to over 150 attendees.

聯同香港總商會在2013年7月16日舉辦公開講座,超過90人出席。

In conjunction with the Hong Kong General Chamber of Commerce, one open seminar was held on 16 July 2013. Over 90 people attended.

聯同立法會(資訊科技)莫乃光議員在2013年8月12日,為香港資訊科技商會及香港互動市務商會的會員舉行簡介會,38人出席。

In conjunction with Legislative Councillor (IT) Hon Charles Mok, one dedicated briefing session was held on 12 August 2013 for members of the Hong Kong Information Technology Federation and the Hong Kong Association of Interactive Marketing. 38 people attended.

聯同香港中華廠商聯合會在2013年8月15日舉辦公開講座,共52人出席。

In conjunction with the Chinese Manufacturers' Association of Hong Kong, one open seminar was held on 15 August 2013. 52 people attended.

為民主黨的職員、立法會議員及區議員在2013年9月27日舉辦講座,共30人出席。 In conjunction with the Democratic Party, one dedicated briefing session was held on 27 September 2013 for their staff, legislators and district councillors. 30 people attended.

對象 Target Audience活動 Activities資料當事人(一般公眾)於2012年10月在公署網站推出有關直接促銷的短片。(5,535 瀏覽人次)Data subjectsA short video on Direct Marketing was uploaded onto the PCPD website in October 2012. (5,535 views)私穩專員及公署高級人員以專訪或撰文形式在大眾傳媒介紹有關直接促銷的新條文:●《都市日報》(2012年10月16日)

- 亞洲電視新聞 (2012年12月31日)
- 香港貿發局周訊(2013年3月20日)
- •《明報》、《蘋果日報》及《經濟日報》(2013年3月21日)
- 有線電視、香港電台「千禧年代」及「自由風自由PHONE」(2013年3月27日)
- 無線電視新聞 (2013年3月28日)
- 無線電視「都市閒情」(2013年4月1日)
- 商業電台「左右大局」(2013年4月4日)
- NOW TV「時事全方位」(2013年4月10日)
- 香港電台「千禧年代」(2013年4月10日)
- 無線電視「講清講整 | (2013年4月13日)
- 無線電視「東張西望」(2013年4月14日)
- 無線電視「明珠檔案」(2013年4月29日)
- 香港美國商會期刊 (2013年4月)
- 明光社通訊(2013年5月13日)
- •《經濟日報》(2013年6月26日)
- 地產代理監管局通訊(2013年6月)

• 香港零售管理協會季刊 (2013年春季號)

- The Commissioner and his senior staff gave interviews/contributed articles on the subject and extensive coverage has been generated in the mass media:
- Metropolis Daily (16 October 2012)
- ATV News (31 December 2012)
- Hong Kong Trader (20 March 2013)
- Ming Pao, Apple Daily and Hong Kong Economic Times (21 March 2013)
- Cable TV, RTHK Radio "Talkabout" and "Open Line Open View" (27 March 2013)
- TVB News (28 March 2013)
- TVB "Pleasure & Leisure" (1 April 2013)
- Commercial Radio "The Tipping Point" (4 April 2013)
- NOW TV "News Magazine" (10 April 2013)
- RTHK "Talkabout" (10 April 2013)
- TVB "On the Record" (13 April 2013)
- TVB "Scoop" (14 April 2013)
- TVB Pearl Report (29 April 2013)
- Journal of the American Chamber of Commerce (April 2013)
- The Society for Truth and Light Newsletter (13 May 2013)
- Hong Kong Economic Times (26 June 2013)
- Estate Agents Authority Newsletter (June 2013)
- Hong Kong Retail Management Association Newsletter (Spring Issue 2013)

對象 Target Audience	活動 Activities
資料當事人(一般公眾)	於2013年1月15日發出資料單張「根據《個人資料(私隱)條例》行使你同意及拒絕
Data subjects	直接促銷活動的權利」。
(general public)	An information leaflet on "Exercising Your Right of Consent to and Opt-out from Direct Marketing Activities under the Personal Data (Privacy) Ordinance" was issued on 15 January 2013.
	由2013年1月起,更新為公眾/機構定期舉辦的條例簡介講座(每月三場)的內容, 介紹新的規管條文。
	The contents of seminars for the public/organisations (held approximately three times per month) have been updated to cover the new regulatory requirements since January 2013.
	政制及內地事務局推出電視及電台的宣傳片,於2013年3月21日至9月20日播放。 An API has been released by the Constitutional and Mainland Affairs Bureau for broadcasting on TV and Radio from 21 March to 20 September 2013.
	先後在2013年4月24日及5月初於《蘋果日報》及《東方日報》、《東周刊》及《壹周刊》刊登圖鑑,講解如何應用規管直銷活動新條文。中英文版皆在公署網站刊登。 An infographic was published in two Chinese newspapers, Apple Daily and Oriental Daily, on 24 April 2013 and two weekly magazines, East Week and Next Magazine, in the first week of May 2013, to illustrate how to apply the new rules on direct marketing to protect personal data. Both English and Chinese versions are available on PCPD's website.

C. 法律協助(於2013年4月1日實施)

Legal assistance (Implemented on 1 April 2013)

對象 Target Audience	活動 Activities
資料當事人(一般公眾)	在介紹條例修訂的短片中提及法律協助計劃。短片於2012年10月起在公署網站
Data subjects	播放。
(general public)	The scheme was introduced in the short video featuring the Amendment
	Ordinance. The video was uploaded onto PCPD's website in October 2012.
	於2013年1月15日的新聞發佈會上作公佈。
	Announcement was made in a media briefing on 15 January 2013.
	於2013年1月15日發出《根據個人資料(私隱)條例提出民事申索的法律協助》資料
	單張。
	An information leaflet was published on "Legal Assistance for Civil Claims under
	the Personal Data (Privacy) Ordinance" on 15 January 2013.
	於2013年3月28日發出新聞稿,提醒公眾法律協助的條文於2013年4月1日生效。
	A media statement was issued on 28 March 2013 to remind the public of the
	implementation of Legal Assistance effective from 1 April 2013.

D. 保障資料第3原則的修訂 — 容許相關人士在指定情況下可代表資料當事人給予訂明同意 (條文於2012年10月1日 實施)

Amendments to DPP3 – allow a relevant person to give prescribed consent for the data subjects under specified conditions (Implemented on 1 October 2012)

對象 Target Audience	活動 Activities			
家長及社會服務工作者	於香港社會服務聯會2012年12月27日發出的通訊撰文介紹相關條文修訂。			
Parents and social	An article featuring the amendments was contributed to the newsletter of the			
service practitioners	Hong Kong Council of Social Service on 27 December 2012.			
	於2013年1月4日在家庭與學校合作事宜委員會的網站刊登介紹修訂的特稿。			
	An article featuring the amendments was posted on the website of the Committee			
	on Home-School Cooperation on 4 January 2013.			

E. 間接規管資料處理者 (條文於2012年10月1日實施) Indirect regulation of data processor (Implemented on 1 October 2012)

對象 Target Audience	活動 Activities
資料使用者	於2012年9月24日為資訊科技專業人士及其他有興趣的人士舉辦講座。
Data users	A seminar was organised for IT professionals and other interested parties on 24
	September 2012.
	於2012年9月27日發出《外判個人資料的處理予資料處理者》資料單張。
	A leaflet titled "Outsourcing the Processing of Personal Data to Data Processors"
	was published on 27 September 2012.

附錄三 Appendix 3

公署曾提供講座的機構 ORGANISATIONS TO WHICH PCPD DELIVERED TALKS

政府及	公營	機構	Government and Publi	c Bodies

政府が	《公宮機博 Government and 機構	Organisation	日期 Date
1		Airport Authority Hong Kong	2013.01.08
2	政制及內地事務局	Constitutional and Mainland Affairs Bureau	2012.09.10
3	建造業議會		2012.09.10
	香港海關	Construction Industry Council	
4		Customs and Excise Department	2012.05.17
5	教育局	Education Bureau	2012.11.28
6	后日本時刊日		2012.12.18
6	僱員再培訓局	Employees Retraining Board	2012.06.19
-	나 > lb entitle left in		2012.06.21
7	地產代理監管局	Estate Agents Authority	2012.04.03
	4. W. 11. 14. 14. 14. 14. 14. 14. 14. 14. 14		2012.10.24
8	香港考試及評核局	Hong Kong Examinations and Assessment Authority	2013.01.07
			2013.01.14
9	香港交易及結算所有限公司	Hong Kong Exchanges and Clearing Limited	2012.09.17
			2013.03.22
10	香港房屋協會	Hong Kong Housing Society	2013.01.30
			2013.02.04
			2013.02.06
			2013.02.19
			2013.02.21
11	司法機構	Hong Kong Judiciary	2012.07.24
12	香港金融管理局	Hong Kong Monetary Authority	2012.04.12
13	醫院管理局 — 香港東聯網	Hospital Authority — Hong Kong East Cluster	2012.07.20
14	香港房屋委員會及房屋署	Housing Authority and Housing Department	2013.01.18
15	康樂及文化事務署	Leisure and Cultural Services Department	2012.10.17
16	保安局禁毒處	Narcotics Division, Security Bureau	2012.10.16
17	規劃署	Planning Department	2012.06.25
18	社會福利署	Social Welfare Department	2013.03.11
19	學生資助辦事處	Student Financial Assistance Agency	2012.05.07
			2013.03.11
20	香港貿易發展局及工業貿易署	The Hong Kong Trade Development Council and	2013.03.20
		Trade and Industry Department	
21	市區重建局	Urban Renewal Authority	2012.09.06
		•	2012.10.31
22	香港職業訓練局	Vocational Training Council	2013.01.09
		J	

私營機構 Private Sector Organisations

私營機構 Private Sector Organisations				
	機構	Organisation	日期 Date	
1	友邦保險控股有限公司	American International Assurance Company (Bermuda) Limited	2012.08.23	
			2012.08.29	
2	百麗國際控股有限公司	Belle Worldwide Limited	2013.03.28	
3	時富金融服務集團	CASH Financial Services Group Limited	2012.05.10	
4	中國人壽保險(海外)	China Life Insurance (Overseas) Company Limited —	2013.03.22	
	股份有限公司香港分公司	Hong Kong Branch		
5	城市電訊(香港)有限公司	City Telecom (H.K.) Limited	2012.05.09	
6	敦豪國際速遞(香港)有限公司	DHL Express (H.K.) Limited	2012.05.16	
			2012.12.04	
7	愉景灣服務管理有限公司	Discovery Bay Services Management Limited	2013.01.31	
8	富邦銀行(香港)有限公司	Fubon Bank (Hong Kong) Limited	2012.04.12	
9	高衞物業管理有限公司	Goodwell Property Management Limited	2013.01.17	
			2013.02.07	
10	恒隆地產有限公司	Hang Lung Real Estate Agency Limited	2013.03.20	
11	恒益物業管理有限公司	Hang Yick Properties Management Limited	2013.01.23	
12	海港城管理有限公司	Harbour City Management Limited	2013.03.08	
13	夏利文物業管理有限公司	Harriman Property Management Limited	2013.03.07	
14	香港寬頻網絡有限公司	Hong Kong Broadband Network Limited	2013.03.28	
15	康業服務有限公司	Hong Yip Service Company Limited	2012.06.19	
			2012.06.26	
16	香港航空有限公司	Hongkong Airlines Limited	2012.07.11	
17	合安管理有限公司	Hop On Management Company Limited	2012.12.06	
18	合和實業有限公司	Hopewell Holdings Limited	2012.11.29	
			2012.11.13	
19	和記黃埔地產有限公司	Hutchison Whampoa Properties Limited	2013.01.15	
20	仲量聯行	Jones Lang LaSalle Management Services Limited	2013.02.27	
21	啟勝管理服務有限公司	Kai Shing Management Services Limited	2013.01.10	
22	嘉里建設有限公司	Kerry Properties (Hong Kong) Limited	2012.04.16	
			2012.04.26	
23	港深聯合物業管理有限公司	Kong Shum Union Property Management Company Limited	2013.03.04	
24	歐萊雅香港有限公司	L'Oreal Hong Kong Limited	2012.06.27	
25	民亮發展有限公司	Main Shine Development Limited	2013.01.24	
	A A L L The beautiful to the late of the l		2013.02.26	
26		Manulife (International) Limited	2012.06.06	
27	微軟香港有限公司	Microsoft (Hong Kong) Limited	2013.02.06	
28	星晨集團有限公司	Morning Star Resources Limited	2012.05.11	
29	香港鐵路有限公司	MTR Corporation	2012.12.14	
0.0			2013.01.11	
30		Promise (Hong Kong) Company Limited	2012.11.08	
31	保得物業管理有限公司	Protech Property Management Limited	2013.01.21	

私營機構 Private Sector Organisations

	機構	Organisation	日期 Date
32	三星電子香港有限公司	Samsung Electronics Hong Kong Company Limited	2012.05.23
			2012.05.15
			2012.05.17
33	瑞安物業管理有限公司	Shui On Properties Management Limited	2013.03.27
34	香港服務行業公司	SMBC Nikko Securities (Hong Kong) Limited	2012.04.27
35	渣打銀行(香港)有限公司	Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited	2013.01.29
36	兆達隆物業管理有限公司	Stratton Property Management Limited	2012.12.12
37	新鴻基地產發展有限公司	Sun Hung Kai Properties Limited	2012.04.13
38	香港永明金融有限公司	Sun Life Hong Kong Limited	2012.08.21
39	太古城物業管理有限公司	Taikoo Shing (Management) Limited	2012.10.25
40	東亞銀行有限公司	The Bank of East Asia, Limited	2013.01.25
41	鷹君物業管理有限公司	The Great Eagle Properties Management Company Limited	2013.02.18
42	九龍巴士(一九三三)有限公司	The Kowloon Motor Bus Company (1933) Limited	2012.07.06
43	香港朗廷酒店	The Langham, Hong Kong	2012.05.24
44	富城集團	Urban Group	2012.11.05
			2012.11.06
45	偉邦物業管理有限公司	Well Born Real Estate Management Limited	2012.12.19
46	華美粤海酒店	Wharney Guang Dong Hotel	2012.07.16
47	會德豐地產(香港)有限公司	Wheelock Properties (Hong Kong) Limited	2013.02.05

專業團體及社團 Professional Bodies and Community Groups

	機構	Organisation	日期 Date
1	香港僱主聯合會	Employers' Federation of Hong Kong	2012.09.18
2	基督教靈實協會	Haven of Hope Christian Service	2012.06.29
3	香港跆拳道協會	Hong Kong Taekwondo Association	2012.05.14
4	香港電腦學會及	The Hong Kong Computer Society and	2012.09.24
	香港工程師學會	The Hong Kong Institution of Engineers	
5	香港社會服務聯會	The Hong Kong Council of Social Service	2013.03.27
6	香港總商會	The Hong Kong General Chamber of Commerce	2012.10.05
7	香港中小型企業商會	The Hong Kong General Chamber of Small & Medium Business	2012.09.05
8	香港特許秘書公會	The Hong Kong Institute of Chartered Secretaries	2012.07.10
9	香港零售管理協會	The Hong Kong Retail Management Association	2013.03.01

教育機構 Educational Organisations

教育機	養構 Educational Organisatio		
	機構	Organisation	日期 Date
1	香港浸會大學	Hong Kong Baptist University	2012.11.30
			2013.02.25
			2013.02.26
2	明愛專上學院	Caritas Institute of Higher Education	2013.03.25
3	香港中文大學	The Chinese University of Hong Kong	2013.03.07
4	中華基督教會桂華山中學	Church of Christ in China Kwei Wah Shan College	2012.04.02
5	香港城市大學	City University of Hong Kong	2012.04.14
			2013.02.28
6	金文泰中學	Clementi Secondary School	2013.01.21
7	優才(楊殷有娣)書院	GT (Ellen Yeung) College	2013.03.20
8	恒生管理學院	Hang Seng Management College	2012.07.19
			2013.03.21
9	香港大學專業進修學院	HKU School of Professional and Continuing Education	2012.12.05
			2013.03.13
10		Ho Yu College and Primary School (Sponsored by Sik Sik Yuen)	2013.03.18
11	香港布廠商會朱石麟中學	Hong Kong Weaving Mills Association Chu Shek Lun Secondary School	2012.05.29
12	香港理工大學企業發展院	Institute for Entrepreneurship, the Hong Kong Polytechnic University	2013.01.23
13		Institute of Vocational Education — Chai Wan	2013.03.04
14		Institute of Vocational Education — Tsing Yi	2012.04.27
15	李求恩紀念中學	Lee Kau Yan Memorial School	2012.05.21
16	博愛醫院歷屆總理聯誼會 梁省德中學	Leung Sing Tak College	2013.03.15
17	嶺南衡怡紀念中學	Lingnan Hang Yee Memorial Secondary School	2012.05.08
18	瑪利曼中學	Marymount Secondary School	2012.05.18
19	天主教普照中學	Po Chiu Catholic Secondary School	2012.04.27
20	寶覺中學	Po Kok Secondary School	2012.05.10
21	筲箕灣官立中學	Shau Kei Wan Government Secondary School	2012.07.03
22	聖公會莫壽增會督中學	SKH Bishop Mok Sau Tseng Secondary School	2012.04.19
23	聖公會李福慶中學	SKH Li Fook Hing Secondary School	2012.04.18
24	聖文德書院	St. Bonaventure College and High School	2013.03.12
25	聖士提反女子中學	St. Stephen's Girls' College	2013.03.06
26	香港理工大學	The Hong Kong Polytechnic University	2012.12.04
			2012.05.04
27	香港科技大學	The Hong Kong University of Science and Technology	2013.02.20
28	香港大學	The University of Hong Kong	2013.03.18
29	東華三院陳兆民中學	TWGHs Chen Zao Men College	2013.01.18
30	華英中學	Wa Ying College	2013.03.12